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OBČINSKI  SVET 

 

Številka:  900-8/2015-2 

Datum:    29. 4. 2015 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

 

7. redne seje Občinskega sveta Občine Majšperk, ki je bila v sredo, 22. aprila 2015, ob 

18. uri v prostorih Občine Majšperk, Majšperk 39. 

 

PRISOTNI: 

Županja Občine Majšperk dr. Darinka Fakin 

Podžupan Občine Majšperk g. Cvetko Pepelnik  

Člani: ga. Jelka Ferlež, ga. Ksenija Frangež, ga. Anka Hertiš, g. Branko Karneža, ga. Monika 

Kokot, g. Kristijan Lovrenčič, g. Dragomir Murko, ga. Anica Rejec, g. Rado Rodošek, g. 

Milan Tacinger, ga. Kaja Valand, g. Janez Vedlin, g. Zlatko Žnidar.  

 

 

DRUGI PRISOTNI: 

V.d. direktor občinske uprave g. Matic Šinkovec 

Predsednik sveta KS Stoperce g. Peter Kitak 

Vodja redarjev g. Robert Brkič 

Čisto mesto Ptuj d.o.o., direktor g. Janez Letnik in ga. Anita Vrabič 

Radio Tednik Ptuj Maja Vtič 

Snemalec seje Foto studio Brbre 

Prisostvuje delavka občinske uprave Tatjana Varžič Korez   

 

 

Ga. županja, predsedujoča 7. redne seje, je po uvodnem pozdravu prisotnih ugotovila, da je na 

seji navzočih 14 svetnikov.  

 

Nato je predlagala dnevni red, ki je bil posredovan skupaj z vabilom na sejo. Kot 

predlagateljica je predlagala zamenjavo tretje in pete točke dnevnega reda zaradi prisotnih 

gostov. 

 

Razprave o dnevnem redu ni bilo, zato se je o predlogu dnevnega reda glasovalo. 

 

1. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme naslednji dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika 6. redne seje občinskega sveta 

2. Predlog Elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev obveznih občinskih 

gospodarskih javnih služb ravnanja s komunalnimi odpadki in Poslovni načrt 
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izvajanja obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja na območju 

občine Majšperk za leto 2015 

3. Sklep o oceni izvajanja občinskega programa varnosti občine Majšperk v letu 2014 

4. Predlog sklepa o subvenciji cene storitev občinskih gospodarskih javnih služb 

varstva okolja 

5. Pravilnik o sprejemu otrok v vrtec 

6. Sklep o določitvi statusa grajenega javnega dobra 

7. Predlog sklepa o dodatnem oddelku Vrtca Majšperk 

8. Seznanitev z letnimi poročili za leto 2014: 

- Policijske postaje Podlehnik 

- Glasbene šole Karol Pahor Ptuj 

- Skupne občinske uprave občin v Spodnjem Podravju 

- OŠ dr. Ljudevita Pivka Ptuj 

- Čisto mesto Ptuj 

9. Pobude in vprašanja 

10. Razno 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14 , PROTI: 0 

 

 

Ad1) Potrditev zapisnika 6. redne seje občinskega sveta 

 

 

Pripomb na zapisnik ni bilo. 

 

 

2. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme zapisnik 6. redne seje Občinskega sveta Občine 

Majšperk v predlagani obliki. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14; PROTI: 0 

 

 

Ad2) Predlog Elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev obveznih občinskih 

gospodarskih javnih služb ravnanja s komunalnimi odpadki in Poslovni načrt izvajanja 

obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja na območju občine 

Majšperk za leto 2015 

 

 

 

Ga. županja je pojasnila, da je potrebno sprejeti nov elaborat o oblikovanju cen izvajanja 

storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb ravnanja s komunalnimi odpadki 

zaradi izgradnje novih zbirnih centrov. 

 

Direktor podjetja Čisto mesto Ptuj d.o.o. g. Janez Letnik je predstavil Poslovni načrt izvajanja 

službe v letu 2015 in predlog Elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev obveznih 

občinskih gospodarskih javnih služb ravnanja s komunalnimi odpadki. 
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V razpravo so se vključili g. Zlatko Žnidar, g. Cvetko Pepelnik, g. Janez Vedlin, ga. Jelka 

Ferlež, g. Rado Rodošek, g. Branko Karneža, ga. Anica Rejec, ga. županja in g. Janez Letnik, 

direktor Čistega mesta Ptuj d.o.o. 

 

Razprava je tekla predvsem o tem: 

- da ni pravičen obračun na velikost posode, ampak bi le-ta moral biti glede na število 

članov v gospodinjstvu, 

- da se podpira odprtje zbirnega centra v Majšperku, 

- katere velikosti vrečk so primerne, 

- da se bo kmetijska folija (od bal sena), če bo le-ta čista, lahko odlagala v zbirnem centru 

brezplačno, drugače bo potrebno plačati prevzem,  

- da se bodo na zbirnem centru prevzemale tudi azbestne plošče, vendar bo ta storitev 

plačljiva. 

 

G. Zlatko Žnidar je tudi obrazložil svojo odločitev, da ne bo glasoval za potrditev 

predloženega elaborata.  

 

G. Kristijan Lovrenčič: »Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo je pregledal predloženo gradivo 

in predlaga občinskemu svetu, da Elaborat in Poslovni načrt sprejme v predloženi obliki.« 

 

 

3. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme Elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev 

obveznih občinskih gospodarskih javnih služb ravnanja s komunalnimi odpadki in 

Poslovni načrt izvajanja službe v letu 2015 v predlagani obliki. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 10; PROTI: 0 

 

Sejo Občinskega sveta Občine Majšperk sta zapustila predstavnika Čistega mesta Ptuj d.o.o. 

ob 18.50. 

 

 

Ad3) Sklep o oceni izvajanja občinskega programa varnosti Občine Majšperk v letu 

2014 

 

 

 

Vodja redarjev g. Robert Brkič je predstavil Občinski program varnosti v letu 2014, ki so ga 

svetniki že prejeli v gradivu. 

 

V razpravo so se vključili g. Dragomir Murko, g. Zlatko Žnidar, ga. Jelka Ferlež, g. Janez 

Vedlin, g. Milan Tacinger, ga. županja in g. Robert Brkič, vodja redarjev. 

 

Razprava je tekla o tem: 

- da bi bilo potrebno namestiti več košev za pasje iztrebke, 

- ali bo prišlo do dviga omejene hitrosti v naseljih, kjer je zgrajen pločnik, 
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- da je potrebno nameniti več kontrole tovornjakom, ki peljejo skozi naselje Stoperce, 

- kako naj bodo zgrajeni pločniki.  

 

G. Kristijan Lovrenčič: »Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo je pregledal predloženi gradivo 

in predlaga, da občinski svet sprejme Občinski program varnosti v letu 2014 v predlagani 

obliki.  

 

4. SKLEP: 

Občinski  svet  Občine  Majšperk  sprejme Občinski program varnosti Občine Majšperk 

v letu 2014 v predlagani obliki. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14; PROTI: 0 

 

Sejo Občinskega sveta Občine Majšperk je zapustil vodja redarjev g. Robert Brkič ob 19.15. 

 

 

Ad4) Predlog sklepa o subvenciji cene storitev občinskih gospodarskih javnih služb 

varstva okolja 

 

 

Ga. županja je predstavila predlog sklepa, in sicer se skladno z dogovorom v lanskem letu 

postopoma znižuje subvencija pri ceni omeržnine za vodo ter pri kanalizaciji za odvajanje 

odplak in pri čiščenju odplak.  

 

 

G. Kristijan Lovrenčič: »Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo je pregledal predloženi sklep in 

predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v predloženi obliki.« 

 

V razpravo so se vključili g. Branko Karneža, g. Kristijan Lovrenčič, g. Janez Vedlin, g. Rado 

Rodošek, g. Zlatko Žnidar in ga. županja. 

 

Razprava je tekla o tem: 

- da se z zniževanjem subvencije zopet bremeni občane, 

- ali je mogoče znižati stroške pri amortizaciji, 

- kaj pomeni gradnja novih sistemov za obremenitev občanov. 

 

Po razpravi je bil sprejet sledeči sklep. 

 

5. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme sklep o subvenciji cene storitev občinskih 

gospodarskih javnih služb varstva okolja v predlagani obliki. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 12; PROTI: 0 
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Ad5) Pravilnik o sprejemu otrok v vrtec 

 

 

Ga. županja je na kratko predstavila sam pravilnik in pojasnila, da Občina do sedaj ni imela 

sprejetih pravil za sprejem otrok v Vrtec Majšperk. Zato se je skupaj z vrtcem in šolo 

pripravil predlog Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec. V komisijo za sprejem otrok se 

imenujejo en predstavnik ustanoviteljice, en predstavnik delavcev vrtca in en predstavnik 

staršev otrok, ki so vključeni v vrtec. Pritožbeni organ na odločitev komisije pa je svet 

zavoda.  

 

G. Branko Karneža: »Odbor za družbene dejavnosti je pregledal predloženo gradivo in 

predlaga Občinskemu svetu Občine Majšperk, da se v Pravilniku o sprejemu otrok v vrtec v 

tretji alineji 8. člena zamenja beseda »vrtca« v besedo »staršev« in da se pri točki 2.b v 13. 

členu doda besedna zveza »in aktivni iskalci zaposlitve«. Drugih pripomb na predloženi 

pravilnik odbor ni imel.«.  

Občinski svet Občine Majšperk ni imel dodatnih pripomb o predlogu, zato je o njem glasoval. 

 

6. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme Pravilnik o sprejemu otrok v vrtec skupaj s 

pripombami Odbora za družbene dejavnosti.  

PRISOTNIH: 14; ZA: 14; PROTI: 0 

 

 

Ad6) Sklep o določitvi statusa grajenega javnega dobra 

 

 

Ga. županja je na kratko predstavila predloženi sklep in pojasnila, da nepremičnine, za katere 

se predlaga pridobitev statusa grajenega javnega dobra, v naravi predstavljajo javne ceste oz. 

javne poti, ki jih je Občina Majšperk pridobila od posameznih lastnikov brezplačno. Na 

navedenih nepremičninah je lastninska pravica že vpisana na Občino Majšperk. 

 

G. Kristijan Lovrenčič: »Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo je pregledal predloženi sklep in 

predlaga Občinskemu svetu Občine Majšperk, da ga v predloženi obliki sprejme.« 

   

Razprave o predloženem sklepu ni bilo.  

 

7. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme sklep o določitvi statusa grajenega javnega 

dobra v predlagani obliki. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14; PROTI: 0 
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Ad7) Predlog sklepa o dodatnem oddelku Vrtca Majšperk 

 

 

Ga. županja je pojasnila, da je bilo do sedaj dovolj 6 oddelkov vrtca, letos pa se je pojavila 

potreba po še enem dodatnem oddelku. Ker v vrtcu ni možnosti širitve, bi se na predlog OŠ 

Majšperk dodaten oddelek uredil v njihovih prostorih. Dodatno je potrebno kupiti posteljnino, 

ležalnike in jedilni pribor. Vsa ta sredstva bi se zagotovila v rebalansu proračuna Občine 

Majšperk za leto 2015. 

 

G. Branko Karneža: »Odbor za družbene dejavnosti je pregledal predloženi sklep o dodatnem 

oddelku Vrtca Majšperk in predlaga Občinskemu svetu Občine Majšperk, da ga v predloženi 

obliki sprejme.« 

 

Razprave ni bilo, zato se je o predloženem sklepu glasovalo.       

 

8. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme sklep o dodatnem oddelku Vrtca Majšperk v 

predlagani obliki. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14; PROTI: 0 

 

 

 

Ad8) Seznanitev z letnimi poročili za leto 2014: 

- Policijske postaje Podlehnik 

- Glasbene šole Karol Pahor Ptuj 

- Skupne občinske uprave občin v Spodnjem Podravju 

- OŠ dr. Ljudevita Pivka Ptuj 

- Čisto mesto Ptuj 

 

 

Ga. županja je pojasnila, da se bo, v kolikor ima kdo konkretno vprašanje, le-to posredovalo 

na posamezni zavod oziroma podjetje, da podajo stališča. Občinski svet mora sprejeti sklepe, 

da se je z navedenimi letnimi poročili seznanil. 

 

Razprave ni bilo, zato se je o predloženih sklepih glasovalo.       

 

 

9. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme, da se je seznanil z letnimi poročili za leto 2014 

Policijske postaje Podlehnik, Glasbene šole Karol Pahor Ptuj, Skupne občinske uprave 

občin v Spodnjem Podravju, OŠ dr. Ljudevita Pivka Ptuj in Čistega mesta Ptuj d.o.o.  
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PRISOTNIH: 14; ZA: 14; PROTI: 0 

 

 

 

Ad9) Pobude in vprašanja 

 

 

Ga. Anka Hertiš je povedala, da so jo občani opozorili, da v primeru obiska pokopališča v 

Majšperku in na Ptujski Gori ni dostopa do stranišča. Predlagajo, da se z zunanje zadnje strani 

odprejo vrata. 

 

Odgovor ge. županje: 

»Zadeva se bo pregledala, ni pa nujno, da se bo lahko uredila.« 

 

 

Ga. Ksenija Frangež:  

»Objavljen je razpis za sofinanciranje malih čistilnih naprav. Rečeno je bilo, da imajo 

prednost krajani naselja Sestrže, kako pa je z drugimi naselji?« 

 

Odgovor ge. županje: 

»Prednost imata naselji Sestrže in Medvedce, ker sta na vodovarstvenem območju. V kolikor 

bo podal vlogo še kdo drug, pa bomo nakup sofinancirali; če ne bo dovolj ostalih vlog, do 

porabe sredstev, sicer pa naslednje leto. Vsaka vloga je namreč upravičena do 1.200 EUR 

sofinanciranja in do porabe sredstev.«  

 

 

G. Dragomir Murko: 

» Urejene so ceste v projektu agromelioracije, kdo jih bo vzdrževal in kakšni bodo ukrepi pri 

poškodovanju teh cest? 

Kakšne konkretne naloge ima komisija za organizacijo občinskega praznika?«   

 

Odgovor ge. županje: 

»Vzdrževanje cest je v pristojnosti Občine.  

Komisija za organizacijo občinskega praznika se bo sestala in od nje se pričakuje, da bo 

aktivno vključena v pripravo občinskega praznika.« 

 

 

G. Janez Vedlin: 

»Pri izvajanju agromelioracij iz vseh parcel ni urejenega dostopa do novih poti. Kako se bo 

zadeva uredila?« 

Odgovor ge. županje: 

»Projekt sploh ni vseboval teh dostopov. To se sedaj rešuje iz dodatnih sredstev.« 
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 G. Zlatko Žnidar: 

Pohvala glede ureditve jarka od Sestrž do Pragerskega. 

 

 

 

  

Ad10) Razno 

 

 

Ga. županja je podala naslednje informacije: 

- V soboto in nedeljo bo v KPC Majšperk na sporedu gledališka predstava domačega 

društva. 

- Jutri je v osnovni šoli koncert otroških pevskih zborov. 

- Investiciji Vodovod Kupčinji Vrh in agromelioracije se počasi zaključujeta.      

- V kratkem bo podpis pogodbe za izgradnjo druge faze pločnika na Ptujski Gori. 

- Objavljen je razpis za modernizacijo ceste Medvedce – Sestrže. 

 

Ga. županja se je vsem zahvalila za sodelovanje in prisotnost na sami seji.  

 

Seja je bila zaključena ob 19.55. 

 

Zapisala:  

Tatjana Varžič Korez       dr. Darinka Fakin  

         županja Občine Majšperk    


